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La Diputad o edit a una 
revist a per difondr e les 

seues activitat s a to t Lleid a 
Presentada ahir a totes les comarques 

M. MOLINA 
LLEIDA 

La Diputació va presentar ahir 
de manera simultánia a totes les 
seus deis consells comarcáis i a 
Aran una publicació de perio-
dicitat bimensual. En una pri-
mera edició es distribuirán 
160.000 exemplars entre tots els 
domicilis, comercos, entitats i 
centres de la demarcado. A mes 
de Fedició en paper, la publica-
ció es pot consultar a la página 
d'Internet www.diputaciollei-
da.net/revista. 

Segons el president de la cor-
poració, Isidre Gavín, que va 
presidir la presentació al consell 
del Segriá, amb aquesta revista 
es cobreix un espai informatiu 
que fins ara estava desates i po-
saba de Lleida al nivell de la res-
ta" de les diputacions i de les 

principáis institucions, que ja 
oferien aquest servei. Gavín va 
incidir que també pretén ser un 
nexe d'unió amb els municipis 
i consolidar el paper deis con-
sells comarcáis. 

Gabriel Pena, portaveu 
d'ERC a la Diputació, que no 
va poder assistir a la presenta-
ció de la revista per motius d' 
agenda, va valorar positivament 
aquesta iniciativa si de veritat 
significa el que va anunciar Ga-
vín en el seu dia: "Ser un vincle 
d'unió entre consells i munici-
pis i una finestra oberta a V opi-
nió deis ajuntaments." Per la se-
ua part, el portaveu del PSC, 
Miquel Águila, va qualificar la 
revista d'"inútil i innecessária" 
perqué creu que els recursos 
destinats a aquesta publicació es 
podrien haver utilitzat per mi-
llorarla situado económica deis 

Act e de presentaci ó de la revist a al consel l del Segriá . 

municipis. 
En un altre ordre de coses, el 

president del consell del Segriá, 
Goncal Serrate, va anunciar 
que la comarca aplicará a mit-
jans d'aquest mes un sistema 
dotat amb GPS per controlar el 
servei de recollida d'escombra-
ríes, en concret de la fracció or-
gánica, i d'aquesta manera sa-
ber si l'empresa ha fet totes les 
rutes i els camions passen amb 

la freqüéncia estipulada, amb 
l'objectiu de conéixer amb de-
tall el nivell de qualitat del ser-
vei. Serrate va assegurar que 
aquest sistema está en proves, 
pero que a mitjans d'aquest mes 
la seua aplicacio ja será efecti-
va. El consell preveu que la re-
collida de fracció orgánica es fa-
cí a tots els pobles de la comar-
ca abans que finalitzi aquest 
any.« 
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